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Wyciąg z protokołu elektronicznego nr I/2018 
z I Sesji VIII kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 19 listopada 2018 r. o godz. 9:00 
 
W I Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański uczestniczyli: Wójt Gminy- Magdalena 
Kołodziejczak, Z-ca Wójta – Daniel Kulkowski, Sekretarz Gminy – Małgorzata 
Grzegorczyk, Radca Prawny – Elżbieta Zajączkowska - Matejko.  
 
1. Otwarcie i prowadzenie Sesji, do czasu wyboru Przewodniczącego, przez 
Radnego najstarszego wiekiem obecnego na Sesji 
  
Przewodnicząca obrad Ewa Romik – Witam serdecznie Panią Wójt, koleżanki i 
kolegów, obecnych gości na sali. Dziękuję za powierzenie mi tak zaszczytnej funkcji. 
Postaram się poprowadzić I sesję zgodnie z prawem i dość sprawnie. 
Przedstawiam  porządek obrad dzisiejszej sesji zwołanej przez Komisarza 
Wyborczego w Gdańsku ( na postawie z art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 
o samorządzie gminnym ) : 
 

1. Otwarcie i prowadzenie Sesji, do czasu wyboru Przewodniczącego, przez 
Radnego najstarszego wiekiem obecnego na Sesji 

2. Stwierdzenie obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 
3. Ślubowanie Radnych 
4. Wybór Przewodniczącego 
5. Wybór Zastępcy Przewodniczącego 
6. Ślubowanie Wójta 
7. Zakończenie obrad Sesji 

 
Zgodnie z pkt. 1 porządku obrad - Otwieram I sesję VIII kadencji  Rady Gminy 
Pruszcz Gdański. 

2. Stwierdzenie obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 

Przewodnicząca obrad Ewa Romik – W Gminie Pruszcz Gdański ustawowy skład 
rady wynosi 21  radnych. Stwierdzam, że w sesji uczestniczy 18 radnych, jest to co 
najmniej połowa ustawowego składu rady. 
 
3. Ślubowanie Radnych 
 
Przewodnicząca obrad Ewa Romik – Ślubowanie odbędzie się w następujący 
sposób: Sekretarz Gminy  Małgorzata Grzegorczyk odczyta rotę ślubowania, a 
następnie odczyta z listy obecności kolejno nazwiska i imiona  radnych, którzy 
powstaną i wypowiedzą według swojego wyboru, słowo "ślubuję" lub zwrot "ślubuję, 
tak mi dopomóż Bóg". 
 
Pani Małgorzata Grzegorczyk – Sekretarz Gminy odczytała rotę ślubowania. 

 
"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców". 
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Wszyscy z 18 obecnych radnych złożyli ślubowanie.  
Szymon Benedyk – Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Beata Biała – Grzędzicka - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Krystyna Białek – Ślubuję. 
Andrzej Chmielewski– Ślubuję.  
Weronika Chmielowiec - Ślubuję. 
Danuta Czerwińska - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Monika Ficek - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Karol Karc – Ślubuję. 
Karol Kardasinski - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Jerzy Kornacki - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Marek Kowalski - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Remigiusz Kwieciński – Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Magdalena Migowska - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Małgorzata Osowska – Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Janusz Sampolski - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Anna Szyska - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Ewa Romik - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
Katarzyna Sulima – Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
 
Przewodnicząca obrad Ewa Romik – Dziękuję bardzo. Gratuluję i oświadczam, że 
radni gminy Pruszcz Gdański po ślubowaniu objęli mandant radnego Gminy Pruszcz 
Gdański.  
 
 
4. Wybór Przewodniczącego  
Informacja o sposobie głosowania wyboru radnego na Przewodniczącego Rady 
Gminy została dołączona do materiałów na sesję, z którą wszyscy radni się 
zapoznali.  
Pani Ewa Romik - Proszę Sekretarza Gminy o odczytanie tej Informacji. 
Pani Ewa Romik - Czy macie Państwo uwagi do przedstawionej „Informacji o 
sposobie głosowania” ? Jeśli nie ma uwag, stwierdzam, że głosowanie odbędzie się 
zgodnie z zasadami zawartymi w „Informacja o sposobie głosowania”. 
 
Zgłosiły się 3 osoby do pracy w komisji skrutacyjnej. 
 
Przewodnicząca obrad Ewa Romik –  Komisja Skrutacyjna będzie pracowała w 
składzie: p. Monika Ficek, Katarzyna Sulima, Beata Biała – Grzędzicka. Proszę 
osoby, które zgłosiły się do Komisji Skrutacyjnej wybrały spośród siebie 
przewodniczącego komisji. 
 
Na przewodniczącą członkowie komisji skrutacyjnej wybrali p. Beatę Białą – 
Grzędzicką.  
 
Przewodnicząca obrad Ewa Romik – Proszę o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz Gdański. Prawo zgłaszania kandydatów 
przysługuje radnemu oraz grupie radnych. 
Pan Jerzy Kornacki – Chciałbym zgłosić kandydaturę na przewodniczącego rady 
gminy p. Marka Kowalskiego.  
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Przewodnicząca obrad Ewa Romik – Czy są jeszcze inne kandydatury? 
Nie zgłoszono więcej kandydatów.  
Przewodnicząca obrad Ewa Romik –  Czy pan Marek Kowalski wyraża zgodę na 
kandydowanie na Przewodniczącego Rady Gminy? 
Pan Marek Kowalski – Tak, wyrażam zgodę.  
Pan Marek Kowalski kilku zdaniach przedstawił swoją osobę. 
 

• Głosowanie tajne, ogłoszenie wyników głosowania. 
Zostało przeprowadzone tajne głosowanie. Kolejno wyczytywani radni podchodzili do 
parawanu, przy którym odbierali karty do głosowania i głosowali, a następnie karty 
wrzucali do urny wyborczej.  
Następnie Komisja dokonała przeliczenia głosów.  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej pani Beata Biała - Grzędzicka odczytała 
Protokół Komisji skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz Gdański, który stanowi zał. nr 2 do wyciągu 
z protokołu elektronicznego.  
W wyniku głosowania na Przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz Gdański wybrany 
został pan Marek Kowalski, który uzyskał poparcie wszystkich radnych głosujących tj. 
18 osób.  
 

• Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 
Pruszcz Gdański.  

Przewodnicząca obrad Ewa Romik - Szanowni Państwo, zgodnie z art. 14 ustawy 
o samorządzie gminnym, z nową kadencją ( tj. VIII kadencją rady gminy) uchwały 
rady gminy zapadają zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy 
ustawowego składu rady, w głosowaniu jawnym, chyba że ustawa stanowi inaczej. 
Głosowania jawne na sesjach odbywają się za pomocą urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.  
Mając powyższe na uwadze przystąpimy do głosowania nad projektem uchwały w 
sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz Gdański ( za pomocą 
urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 
radnych).  
Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz Gdański, proszę o wciśnięcie przycisku?   
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 18 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr I/1/2018 z dnia 19 
listopada  2018 r.  w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz 
Gdański. 
 

• Przekazanie prowadzenia sesji Przewodniczącemu Rady Gminy Pruszcz 
Gdański. 

Przewodnicząca obrad Ewa Romik przekazała prowadzenie sesji nowo wybranemu  
Przewodniczącemu Rady Gminy Markowi Kowalskiemu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Szanowni Państwo, zgodnie ze 
wskazaniem Komisarza Wyborczego w Gdańsku I oraz zgodnie z art. 20 ust. 1a 
ustawy o samorządzie gminnym – Rada Gminy może wprowadzić zmiany w 
porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 
Zgodnie z wnioskiem Wójta Gminy poddaję pod głosowanie wniosek Wójta Gminy w 
sprawie wprowadzenia zmiany w porządku obrad. 
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Kto z Państwa Radnych jest za tym, aby w przedłożonym przez Komisarza 
Wyborczego w Gdańsku I porządku obrad, po punkcie 6 tego porządku obrad, dodać 
następujące punkty: 
 

1) powołanie członków Komisji Rewizyjnej do jej składu osobowego – podjęcie uchwały,  
2) wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – podjęcie uchwały, 
3) powołanie członków Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu do 

jej składu osobowego – podjęcie uchwały,  
4) powołanie członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej do 

jej składu osobowego – podjęcie uchwały, 
5) powołanie członków Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Komunalnej do jej składu osobowego – podjęcie uchwały, 
6) powołanie członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – podjęcie uchwały. 

 
Ponadto wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla wójta Gminy Pruszcz Gdański – Magdaleny Kołodziejczak.  
Mamy jeszcze jeden wniosek o rozszerzenie porządku obrad wniesiony przez Panią 
Wójt o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 
powiatem gdańskim dotyczącego określenia zasad współpracy powiatu i gminy przy 
świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. 
Kto jest za rozszerzeniem porządku obrad o dodatkowe punkty wniesione przez 
Panią Wójt? 
W wyniku głosowania porządek obrad został rozszerzony o przedstawione 
punkty bezwzględna większością głosów. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z Państwa radnych jest za 
rozszerzeniem porządku obrad o projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
dla wójta Gminy Pruszcz Gdański – Magdaleny Kołodziejczak? 
W wyniku głosowania porządek obrad został rozszerzony o projekt uchwały w 
sprawie ustalenia wynagrodzenia dla wójta Gminy Pruszcz Gdański – 
Magdaleny Kołodziejczak bezwzględna większością głosów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z Państwa radnych jest za 
rozszerzeniem porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia z powiatem gdańskim dotyczącego określenia zasad 
współpracy powiatu i gminy przy świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa 
obywatelskiego? 
W wyniku głosowania porządek obrad został rozszerzony o projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z powiatem gdańskim 
dotyczącego określenia zasad współpracy powiatu i gminy przy świadczeniu 
nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego bezwzględna większością głosów. 
 
 W wyniku głosowania stwierdzam, że bezwzględna większością głosów porządek 
obrad zostaje rozszerzony o trzy punkty, które przed chwilą przegłosowaliśmy. 
 

5. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Zgodnie z § 19 ust 1 Statutu 
Gminy Pruszcz Gdański – Rada Gminy wybiera ze swego grona  dwóch 
Wiceprzewodniczących, w związku z powyższym przystąpimy do pkt. 5 porządku 
obrad. 
Szanowni Państwo, wraz z materiałami na sesję otrzymaliście „Informację o sposobie 
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głosowania w sprawie wyboru radnych na dwóch Wiceprzewodniczących Rady 
Gminy Pruszcz Gdański”. Proszę Sekretarza Gminy o odczytanie tej Informacji. 
Pani Małorzata Grzegorczyk - Sekretarz Gminy odczytał Informację. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski poinformował Radę Gminy, że 
wpłynęło pismo dot. powstania Klubu Radnych „Porozumienia Samorządowe 
Gminy Pruszcz Gdański”. Przewodniczący odczytał pismo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Proszę o zgłaszanie kandydatów 
na wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański. Prawo zgłaszania 
kandydatów przysługuje radnemu oraz grupie radnych. 
Pani Ewa Romik– Zgłaszam panią Małgorzatę Osowską.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Czy pani Małgorzata Osowska 
wyraża zgodę na kandydowanie? 
Pani Małgorzata Osowska– Tak, wyrażam zgodę.  
Pani Magdalena Migowska – Chciałabym zgłosić kandydaturę radnej Danuty 
Czerwińskiej. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Czy pani Danuta Czerwińska 
wyraża zgodę? 
Pan Karol Kardasiński–  Chciałbym zgłosić kandydaturę radnej Weroniki 
Chmielowiec 
Pan Karol Kardasiński uzasadnił swój wniosek. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Czy pani Weronika Chmielowiec 
wyraża zgodę na kandydowanie? 
Pani Weronika Chmielowiec– Tak, wyrażam zgodę.  
 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania. 
W tym czasie kandydatki przedstawiły w kilku zdaniach swoją osobę. 
Zostało przeprowadzone tajne głosowanie. Kolejno wyczytywani radni podchodzili do 
parawanu, przy którym odbierali karty do głosowania i głosowali, a następnie karty 
wrzucali do urny wyborczej.  
Następnie Komisja dokonała przeliczenia głosów.  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej pani Beata Biała - Grzędzicka odczytała 
Protokół Komisji skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański, który stanowi zał. nr 3 do  
wyciągu z protokołu elektronicznego.  
W wyniku głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański 
wybrani zostali pani Małgorzata Osowska – uzyskując 15 głosów oraz pani Danuta 
Czerwińska – uzyskując 12 głosów.  
 

• Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy 
Pruszcz Gdański.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 18 osób, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/2/2018 z dnia 19 
listopada 2018 r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy 
Pruszcz Gdański. 
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6. Ślubowanie Wójta.  
Wójt  Gminy Pruszcz Gdański – Magdalena Kołodziejczak złożyła wobec Rady 
Gminy Pruszcz Gdański na I Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 19  listopada 
2018 r. ślubowanie o treści: 
„Obejmując urząd Wójta Gminy Pruszcz Gdański uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 
publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy Pruszcz Gdański – tak mi dopomóż 

Bóg”. 
Treść ślubowania została podpisana przez Magdalenę Kołodziejczak.  
  
Ogłoszono przerwę. 
 
Po przerwie Przewodniczący odczytał treść listu gratulacyjnego, który zostały złożony 
od Stowarzyszenia Sołtysów Gminy Pruszcz Gdański. 

Radnym zostają przedłożone listy pięciu komisji stałych, na które radni wpisują 

się wg chęci przystąpienia. Radny może być członkiem najwyżej dwóch komisji 

stałych. 

 
Pani Wójt pogratulowała radnym, mówiła o dalszej współpracy z radnymi o rozwoju 
gminy oraz podziękowała mieszkańcom za wybór na kolejną kadencję. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Do składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej zgłosili się: Karol Karc, Magdalena Migowska, Beata Biała – Grzędzicka, 
Anna Szyska, Monika Ficek, Karol Kardasiński, Weronika Chmielowiec, Krystyna 
Białek oraz Szymon Benedyk.  

Do składu osobowego Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i 
Budżetu zgłosili się: Andrzej Chmielewski, Katarzyna Sulima, Janusz Sampolski, 
Karol Karc, Ewa Romik, Karol Kardasiński i Marek Kowalski. 

Do składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej zgłosili się: Andrzej Chmielewski, Katarzyna Sulima, Remigiusz 
Kwieciński, Ewa Romik, Beata Biała – Grzędzicka, Weronika Chmielowiec, 
Małgorzata Osowska, Danuta Czerwińska.  

Do składu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej 
zgłosili się: Jerzy Kornacki, Janusz Sampolski, Szymon Benedyk, Monika Ficek, 
Małgorzata Osowska, Krystyna Białek, Danuta Czerwińsa, Marek Kowalski. 

Do składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosili się: Remigiusz 
Kwieciński, Anna Szyska, Jerzy Kornacki, Magdalena Migowska. 

Chciałbym poinformować, że dwie osoby na dzisiejszą sesję tj. p. Monika 
Rynkowska i Karolina Wołosowska złożyły ustne usprawiedliwienie dotyczące 
nieobecności. 

Ponadto informuję, że wpłynęła rezygnacja z objęcia mandatu radnego Gminy 
Pruszcz Gdański uzyskanego w wyniku wyborów 21 października 2018. Rezygnację 
złożył wybrany na radnego p. Andrzej Bożyk. Decyzję uzasadnia tym, że nie będzie 
mógł pogodzić pracy zawodowej z  funkcja radnego Gminy Pruszcz Gdański. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski poinformował, że przy ustalaniu 
składu stałych Komisji Rady Gminy przed podjęciem uchwały zostanie 
przeprowadzone głosowanie nad każdym kandydatem do składu Komisji 
osobno. 

 
7.powołania członków Komisji Rewizyjnej do jej składu osobowego – podjęcie 
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uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rewizyjnej wszedł pan Karol Karc? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Karola Karca głosowało 18 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rewizyjnej weszła pani Magdalena Migowska? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Magdaleny Migowskiej głosowało 
18 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rewizyjnej weszła pani Beata Biała - Grzędzicka? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Beaty Białej - Grzędzickiej 
głosowało 18 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rewizyjnej weszła pani Anna Szyska? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Anny Szyski głosowało 18 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rewizyjnej weszła pani Monika Ficek? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Monika Ficek głosowało 12 radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rewizyjnej wszedł  pan Karol Kardasiński? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Karola Kardasińskiego głosowało 
14 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rewizyjnej weszła pani Weronika Chmielowiec? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Weroniki Chmielowiec głosowało 11 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rewizyjnej weszła pani Krystyna Białek? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Krystyny Białek głosowało 7 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rewizyjnej wszedł Pan Szymon Benedyk? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Szymona Benedyka głosowało 8 
radnych.  
Pan Andrzej Chmielewski – Miałem wrażenie, że przy głosowaniu na Pana 
Benedyka  usłyszałam, że 8 głosów jest za. Czy nie zostało to mylnie zapisane? 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Jest dobrze. 
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały proszę nacisnąć przycisk i unieść rękę.  
Pan Janusz Sampolski – Proszę o ponowne odczytanie wyników głosowania nad 
daną kandydaturą? 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski  odczytał ponownie wyniki 
głosowania poszczególnych kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 
Pan Janusz Sampolski – Nie zgadzała mi się ostatnia wypowiedź Pana 
Przewodniczącego dot. p. Szymona Benedyka. Może się przesłyszałem 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Wybieramy zwykłą większością tj. 
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liczymy głosy „za” i „przeciw”. 
 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 18 osób, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/3/2018 z dnia 19 
listopada 2018 r. w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej do jej 
składu osobowego.  
 
8.wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – podjęcie uchwały, 
Pani Beata Biała – Grzędzicka – Zgłaszam kandydaturę p. Magdaleny Migowskiej. 
Pani Weronika Chmielowiec – Zgłaszam kandydaturę Karola Kardasińskiego. 
Pani Weronika Chmielowiec  uzasadniła swój wybór. 
Pani Monika Ficek poparła wniosek Pani Weroniki Chmielowiec i obszernie go 
uzasadniła.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, aby 
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została pani Magdalena Migowska?  
W wyniku głosowania za kandydaturą p. Magdaleny Migowskiej na 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej głosowało 12 osób. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, aby 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został pan Karol Kardasiński?  
W wyniku głosowania za kandydaturą p. Karola Kardasińskiego na 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej głosowało 6 osób 
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 13 osób, 5 osób głosowało przeciwko, Rada Gminy  podjęła 
Uchwałę nr I/4/2018 z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
9.powołanie członków Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i 
Budżetu do jej składu osobowego – podjęcie uchwały,  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu wszedł pan Andrzej 
Chmielewski? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Andrzeja Chmielewskiego 
głosowało 18 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu weszła pani Katarzyna 
Sulima? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Katarzyny Sulimy głosowało 18 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu wszedł pan Janusz 
Sampolski? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pan Janusza Sampolskiego głosowało 18 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
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Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu wszedł pan Karol 
Karc? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Karola Karca głosowało 18 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu weszła pani Ewa 
Romik? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Ewy Romik głosowało 18 radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu wszedł  pan Karol 
Kardasiński? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Karola Kardasińskiego głosowało 
18 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu wszedł pan Marek 
Kowalski? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Marka Kowalskiego głosowało 18 
radnych.  
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały proszę nacisnąć przycisk i unieść rękę.  
 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 18 osób, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/5/2018 z dnia 19 
listopada 2018 r. w sprawie powołanie członków Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu do jej składu osobowego. 
 
10. powołanie członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej do jej składu osobowego – podjęcie uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski odczytał listę kandydatów na 
członków komisji. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej wszedł pan Andrzej 
Chmielewski? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Andrzeja Chmielewskiego 
głosowało 18 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej weszła pani Katarzyna 
Sulima? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Katarzyny Sulimy głosowało 18 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej wszedł pan Remigiusz 
Kwieciński? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Remigiusza Kwiecińskiego 
głosowało 18 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej weszła pani Ewa 
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Romik? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Ewy Romik głosowało 18 radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej weszła pani Beata 
Biała – Grzędzicka? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Beaty Białej - Grzędzickiej 
głosowało 18 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej weszła pani Weronika 
Chmielowiec? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Weroniki Chmielowiec głosowało 18 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej weszła pani 
Małgorzata Osowska? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Małgorzaty Osowskiej głosowało 18 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej weszła pani Danuta 
Czerwińska? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Danuty Czerwińskiej głosowało 18 
radnych.  
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały proszę nacisnąć przycisk i unieść rękę.  
 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 18 osób, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/6/2018 z dnia 19 
listopada 2018 r. w sprawie powołanie członków Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej do jej składu osobowego. 
 
11.powołanie członków Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Komunalnej do jej składu osobowego – podjęcie uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej wszedł pan Jerzy 
Kornacki? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Jerzego Kornackiego głosowało 18 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej wszedł pan Janusz 
Sampolski? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Janusza Sampolskiego głosowało 
18 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej wszedł pan 
Szymon Benedyk? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Szymona Benedyka głosowało 18 
radnych.  
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Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej weszła pani 
Monika Ficek? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Moniki Ficek głosowało 18 radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej weszła pani 
Małgorzata Osowska? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Małgorzaty Osowskiej głosowało 18 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej weszła pani 
Krystyna Białek? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Krystyna Białek głosowało 18 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej weszła pani 
Danuta Czerwińska? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Danuta Czerwinska głosowało 18 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej wszedł pan Marek 
Kowalski? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Marka Kowalskiego głosowało 18 
radnych.  
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały proszę nacisnąć przycisk i unieść rękę.  
 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 18 osób, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/72018 z dnia 19 
listopada 2018 r. w sprawie powołanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Komunalnej  do jej składu osobowego. 

 
12.powołanie członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – podjęcie uchwały 
Pani Elżbieta Zajączkowska – Matejko – W skład tej komisji również wchodzą 
przedstawiciele klubu. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski –  Jeżeli zgłoszą taką wolę. 
Pani Elżbieta Zajączkowska – Matejko – Jak i Komisji Rewizyjnej. Możecie 
Państwo zrezygnować z tego uprawnienia. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski –  Macie Państwo taką możliwość, 
ale nie zgłosiliście takiej propozycji. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wszedł pan Remigiusz Kwieciński? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Remigiusza Kwiecińskiego 
głosowało 18 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji weszła pani Anna Szyska? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Anny Szyski głosowało 18 radnych.  
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Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wszedł pan Jerzy Kornacki? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Jerzego Kornackiego głosowało 18 
radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby w skład 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji weszła pani Magdalena Migowska? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Magdaleny Migowskiej głosowało 
18 radnych. 
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały proszę nacisnąć przycisk i unieść rękę.  
 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 18 osób, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/82018 z dnia 19 
listopada 2018 r. w sprawie powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  do jej 
składu osobowego. 
 

13.projekt uchwały w sprawie ustalenie wynagrodzenia dla wójta Gminy 

Pruszcz Gdański – Magdaleny Kołodziejczak 

Projekt uchwały przedstawiła M. Grzegorczyk – Sekretarz Gminy. 

Pan Remigiusz Kwieciński – zgodnie z par.25 pkt. 8 projektu uchwał mają wpływać 

co najmniej 7 dni przed, rozumiem, że było to technicznie niemożliwe, ale gdy 

podejmiemy dzisiaj taką uchwałę to będzie to podstawa do jej podważenia. Dobrze 

byłoby przesunąć tą uchwałę do Komisji Budżetowej i razem z budżetem w szybkim 

czasie musimy to zrobić. 

Pani Elżbieta Zajączkowska – Matejko – To jest pierwsza sesja tej kadencji i Wójt 

składając ślubowania nawiązuje nowy stosunek pracy. Elementem koniecznym 

nawiązania stosunku pracy jest element wynagrodzenia. Jest sytuacja, że państwo 

nie dostajecie w normalnym trybie  tych materiałów, ale nie ma możliwości, żeby 

rozpocząć prace bez ustalania podstawowych zasad świadczenia tej pracy. W 

związku z powyższym nie ma możliwości, żebyście Państwo nie zajęli się ta uchwałą 

w dniu dzisiejszym. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Na początku sesji przyjęliśmy 

projekt do porządku obrad dzisiejszej sesji.  

Pan Karol Kardasiński – Panie Przewodniczący jaka jest propozycja? Dostaliśmy 

uchwałę bez wpisanych kwot. Pan Przewodniczący zaproponował składniki 

wynagrodzenia na poziomie dotychczasowym. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Proponuję, żebyśmy podjęli 

uchwałę ze stawkami dla Pani Wójt jakie ustaliliśmy jakiś czas temu. Korygując 

wynagrodzenie w dół na podstawie decyzji ustawowych. Należałoby zachować 

dotychczasowe wynagrodzenie, z uwagi również na fakt, że nasza gmina jest bardzo 
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dużym samorządem, dynamicznie się rozwijającym. Uważam, że powinniśmy 

zachować wynagrodzenie, które Pani Wójt do tej pory miała. 

Pan Karol Kardasiński – Rozumiem, że widełki 4800 zł, 2100 zł i 40% czyli 

wszystkie te maksymalne?  

Projekt uchwały przedstawił M. Kowalski – Przewodniczący Rady Gminy. 

W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem 

uchwały głosowało 16 osób, 2 osoby wstrzymały się od głosu, Rada Gminy  

podjęła Uchwałę nr I/9/2018 z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie ustalenie 

wynagrodzenia dla wójta Gminy Pruszcz Gdański – Magdaleny Kołodziejczak. 

 

14.projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 

powiatem gdańskim dotyczącego określenia zasad współpracy powiatu i gminy 

przy świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

Projekt uchwały przedstawił M. Kowalski – Przewodniczący Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Czy ktoś z Państwa chciałby 
zabrać głos? 
Pani Weronik Chmielowiec – Uchwałę o bardzo podobnym brzmieniu poradnictwa 
prawnego przyjmowaliśmy 7 listopada, rozumiem, że jest to poprawienie 
wcześniejszej uchwały tj. zła była nazwa. Było „poradnictwa prawnego”, a tu mamy 
nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. Czy nie powinniśmy odwołać się do 
tego, że tamta uchwała jest już nieważna? 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Na kolejnej sesji uchylimy tą 
uchwałę. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak –Starostwo wyjaśniło , że „ bezpłatne 
poradnictwo obywatelskie” zastąpi „poradnictwo prawne”. W zasadzie wejdzie w 
zakres. Chcieliśmy jak najszybciej to wprowadzić.  Na następnej sesji zaproponujemy 
uchylenie tamtej uchwały.  
Pani Małgorzata Osowska – Na poprzedniej sesji składałam wniosek o to, aby 
porady były w Starszynie w Mediatece. W uzasadnieniu mamy konkretny jeden lokal 
gminny. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – Podobnie jak przy tamtej uchwale będziemy  
rozmawiali z powiatem czy jest szansa, żebyśmy wprowadzili przemiennie. 
Pamiętamy o Pani wniosku. 
Pani Weronika Chmielowiec – Nie możemy wpisać „co najmniej jeden lokal 
gminny”? Nie będziemy musieli zmieniać tej uchwały. 
 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem 

uchwały głosowało 18 osób, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/10/2018 z dnia 

19 listopada 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 

powiatem gdańskim dotyczącego określenia zasad współpracy powiatu i gminy 

przy świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. 
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Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski  przekazał informację dotycząca 

prac związanych z rozpoczęciem trybu prac nad uchwaleniem budżetu gminy 

na 2019 rok. 

15. Zakończenie obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - W wyniku wyczerpania porządku 
obrad stwierdzam, że I Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VIII Kadencji została 
zakończona. 
I Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 11.50.  
 
Protokołowała: 
Marta Nowicka 
Protokół został przyjęty na II Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 19 grudnia 
2018 r.  
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